

## قسم الهندسة الكهربائية

### Electrical Engineering Department

#### Vision



#### الرؤية

قسم متميز في جميع موضوعات الهندسة الكهربائية الحديثة والبحث العلمي التطبيقي والخدمة المجتمعية.

Distinguished department in all modern electrical engineering issues, applied scientific research, and social service.

#### Mission



#### الرسالة

توفير بيئة مواتية للبرامج التعليمية في تخصص الهندسة الكهربائية التي تلبي الرؤية الوطنية وخدمة المجتمع والبحث العلمي التكنولوجي سريع النمو.

To provide conducive environment for educational programs in electrical engineering discipline that meet the national vision, community service, and the rapidly growing technology research.

#### Objectives



#### الأهداف

- 1 - الإرتقاء بجودة وكفاءة التدريس والتعلم لبرامج الهندسة الكهربائية لتلبية الإحتياجات الوطنية.
- 2 - تنمية مهارات البحث العلمي والتدريس لأعضاء هيئة التدريس.
- 3 - خدمة المجتمع عن طريق ربط البحث العلمي بمشاكل المجتمع.
- 4 - تحسين جودة برامج الهندسة الكهربائية للحصول على الإعتماد الأكاديمي الوطني والدولي.

- 1 - Advancing the quality and efficiency of teaching and learning of the electrical engineering programs to meet the national needs.
- 2 - Development of scientific research and teaching skills of the faculty members.
- 3 - Serving the community by linking the scientific research with community problems.
- 4 - Enhancing the quality of electrical engineering programs to receive national and international academic accreditation.